



## Déclaration UE de conformité

**Nous :** XPLORER SARL  
40 chemin du Moulin  
31320 Merville – France

**Equipement désigné :** MDMF28

Déclarons sous notre seule responsabilité que l'équipement ci-désigné est conforme à la législation d'harmonisation de l'Union Européenne applicable, selon les directives suivantes :

- Directive RED 2014/53/UE  
*La conformité de l'équipement aux dispositions de cette Directive Européenne est établie par la conformité avec les normes Européennes harmonisées suivantes :*
  - ETSI EN 300 440-2 V1.4.1 ;
  - ETSI EN 300 440-1 V1.6.1 ;
  - AS/NZS 4268:2012.
- Directive CEM 2014/30/UE  
*La conformité de l'équipement aux dispositions de cette Directive Européenne est établie par la conformité avec les normes Européennes harmonisées suivantes :*
  - ETSI EN 301 489-3 : 2013 v1.6.1 ;
  - ETSI EN 301 489-1 : 2011 v1.9.2.
- Directive RoHS 2011/65/UE
- Directive DEEE 2012/19/UE

**Accessoires :**

- Chargeur
- Protège disque

**Lieu et date de signature :** Merville, le 14 Septembre 2018

**Représentant légal et fonction :** Alain LOUBET, Directeur général

**Signature :**

A blue ink signature of the name 'Alain LOUBET'.



## EU declaration of conformity

**We:** XPLORER SARL  
40 chemin du Moulin  
31320 Merville – France

**Designated equipment:** MDMF28

Declare under our sole responsibility that the equipment named above complies with the applicable harmonization legislation of the European Union, according to the following directives:

- RED directive **2014/53/EU**

*Conformity of the equipment to the provisions of this European Directive is established by compliance with the following harmonized European standards:*

- ETSI EN 300 440-2 V1.4.1;
- ETSI EN 300 440-1 V1.6.1;
- AS/NZS 4268:2012.

- EMC directive **2014/30/EU**

*Conformity of the equipment to the provisions of this European Directive is established by compliance with the following harmonized European standards:*

- ETSI EN 301 489-3 : 2013 v1.6.1;
- ETSI EN 301 489-1 : 2011 v1.9.2.

- RoHS directive **2011/65/EU**

- DEEE directive **2012/19/EU**

**Accessories:**

- Charger
- Coil protector

**Place and date of signature:** Merville, September 14<sup>th</sup>, 2018

**Legal representative and function:** Alain LOUBET, CEO

**Signature:**

A handwritten blue ink signature of the name 'Alain Loubet'.